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Komise školská Rady města Beroun  

 

 

 

Zápis č. 2/2019 

 

z jednání komise školské konaného dne 25. 3. 2019 

 

od 16.00 hodin v zasedací místnosti u obřadní síně. 

 

 

Přítomni: 

 

Členové komise: Mgr. Luděk Trejbal, Mgr. Jitka Haklová, Mgr. Ivana Ečerová, PaedDr. Hana 

Fechtnerová, Mgr. Miroslava Holubová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Eva Jakubová, Mgr. 

Antonín Leopold, Mgr. Miroslav Žbel 

 

Hosté: Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Simona Boldi, Mgr. Květuše Slavíková 

 

Omluveni:  Miroslava Holubová 

 

Tajemnice komise: Jitka Zálomová 

 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Eva Chlumská 

 

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení – organizační záležitosti 

2. Kontrola plnění usnesení komise 

3. Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 

4. Demografické údaje a kapacita škol 

5. Informace k průběhu výstavby dalšího pavilonu 2. ZŠ Beroun 

6. Přehled vybraných ukazatelů hospodaření škol za rok 2018 – zřizovatel město Beroun 

7. Různé 

 

   

                       Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení – organizační záležitosti 

 

Jednání školské komise zahájil a dále řídil její předseda Mgr. Luděk Trejbal, který určil 

zapisovatelem tajemnici komise paní Jitku Zálomovou. Dále přivítal na jednání komise 

přítomné hosty místostarostu Mgr. Dušana Tomču, vedoucí odboru vzdělávání a 

volnočasových aktivit Ing. Simonu Boldi a představil nástupkyni paní Jitky Zálomové Mgr. 

Květuši Slavíkovou. 

 

Předseda komise konstatoval, že komise je usnášeníschopná. 

 

Předseda komise jmenoval ověřovatelem zápisu Mgr. Evu Chlumskou. 
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Dále navrhl úpravu programu jednání, a to v následujícím znění: vyjmutí bodu 4 Demografické 

údaje a kapacita školy s ohledem na fakt, že podklady pro aktualizaci zpracování materiálu 

budou k dispozici až v průběhu dubna 2019. Bod se přesunul na další jednání komise.  Ostatní 

body programu vyjma bodu 4 byly schváleny ve výše uvedeném znění. 

 

Usnesení:          Komise školská program jednání schvaluje.  

Hlasování:         8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 

Kontrolu plnění usnesení komise provedl její předseda a konstatoval, že 

 

Zápis č. 1/2019 z minulého jednání komise školské byl předložen radě města k projednání. 

Usnesením č. 61/7/RM/2019 ze dne 13. 2. 2019 rada města bere uvedený zápis na vědomí. 

Stejným usnesením byl radou schválen Plán práce Komise školské Rady města Beroun pro rok 

2019. 

 

Usnesení:         Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 3 – Informace z jednání zastupitelstva města a rady města 
 

Závěry rady města, které se týkají působnosti komise: 

Usnesení č. 26/5/RM/2019 ze dne 23. 1. 2019 se týká změny tarifních platů, příplatků za vedení 

a stanovení maximálních odměn pro rok 2019 pro ředitele ZŠ a MŠ 

Usnesení č. 28/5/RM/2019 ze dne 23. 1. 2019, které se týká žádosti o schválení finančního daru 

– 2. ZŠ a MŠ Beroun – Obědy pro děti 

Usnesení č. 58/6/RM/2019 ze dne 28. 1. 2019 se týká žádosti udělení souhlasu pro 2. ZŠ a MŠ 

Beroun – žádost o dotaci z KÚ Středočeského kraje 

Usnesení č. 61/7/RM/2019 ze dne 13. 2. 2019 – rada města bere na vědomí zápis z komise 

školské  

č. 1/2019 a schvaluje plán práce komise na rok 2019 

Usnesení č. 62/7/RM/2019 ze dne 13. 2. 2019 se týká informace o konci 6letého období výkonu 

práce ředitel 2. ZŠ a MŠ Beroun 

Usnesení č. 63 – 71/7/2019 ze dne 13. 2. 2019 se týká střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a 

MŠ Beroun na léta 2020 – 2022 

Usnesení č. 72/7/RM/2019 ze dne 13. 2. 2019 – uzavření smlouvy o spolupráci se SOŠ a SOU 

Beroun – Hlinky – projekt „Řemeslo má zlaté dno“ 

Usnesení č. 105/9/RM/2019 ze dne 6. 3. 2019 – souhlas zřizovatele se zapojením ZŠ Wagner. 

náměstí do projektu „Šablony II“ 

Usnesení č. 106/9/RM/2019 ze dne 6. 3. 2019 – Zahájení jednání s okolními obcemi – 

spádovost 

 

K bodu 4 – Demografické údaje a kapacita škol 

 

Bod vyškrtnut z jednání a přesunut na další jednání komise v květnu 2019. 

 

Usnesení:         Komise školská změnu programu schvaluje. 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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K bodu 5 – Informace k průběhu výstavby dalšího pavilonu 2. ZŠ Beroun 

 

Předseda komise konstatoval, že plánovaný kontrolní den v prostorách 2. ZŠ Beroun není 

v době výstavby možný, a to z bezpečnostních důvodů. Dále sdělil, že výstavba probíhá dle 

plánovaného harmonogramu. Zprovoznění nové budovy je plánováno v průběhu září.  

 

Ing. Simona Boldi k danému informovala, že pan ředitel Herold počítá s otevřením další třídy 

pro žáky ještě ve stávající budově, tak aby byl splněn původní plán. 

 

Mgr. Dušan Tomčo doplnil informaci o průběhu rekonstrukce ve škole na Závodí. Plán 

výstavby probíhá dle harmonogramu. 

 

Předseda komise doplnil, že exkurze ve škole na Závodí bude možná až po kolaudačním 

rozhodnutí resp. po předání stavby. Stavbu má v kompetenci odbor majetku a investic pan Ing. 

Miroslav Ureš. 

Předseda komise požádal o pozvání Ing. Miroslava Ureše na příští jednání komise pro sdělení 

více informací o průběhu výstavby. 

 

Mgr. Dušan Tomčo dále informoval o plánovaných úpravách na Základní škole Beroun – 

Wagnerovo náměstí. Kde dojde k výměně oken a úpravy hřiště. Dále sdělil, že jsou v plánu 

také úpravy na Jungmannově základní škole, kde se v současné době připravuje „studie 

komfortu“ resp. nároky na výuku. 

 

Usnesení:         Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 6 – Přehled vybraných ukazatelů hospodaření škol za rok 2018 – zřizovatel město 

Beroun 

 

Předseda komise informoval členy o schválení hospodářských výsledků jednotlivých škol 

Radou města Beroun a shrnul jednotlivé výsledky.  

 

K danému bodu předložil předseda komise graf s přehledem vývoje spotřeby vybraných 

položek rozpočtu (plyn, pára; el.energie, voda, telekomunikace) MŠ a ZŠ v průběhu let 2010-

2018. 

 

Mgr. Jirka Haklová k danému grafu upozornila na skutečnost, že díky rekuperacím dochází 

k zvýšení nákladům na spotřebu el.energie školských zařízení.  

 

Předseda komise dále k danému bodu poznamenal, že je vítanou změnou změna školského 

zákona v bodě školní docházky 2-letých dětí do MŠ.  

 

Mgr. Dušan Tomčo doplnil, že změna zákona sice proběhla směrem ke zrušení povinnosti 

umístění 2-letých dětí do MŠ, ale pozitivní přínos vnímá ve změně pohledu developerů k 

výstavbě školských zařízení v lokalitách, v níž probíhá výstavba bytů. 

 

Předseda komise se dotázal místostarosty na výstavbu v prostorách bývalé TIBY. 

 

Mgr. Dušan Tomčo informoval, že developer v současné době výstavbu neplánuje. Vystavěno 

má být cca 800 bytů. 
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Mgr. Eva Chlumská informovala přítomné, že v plánech developera jsou zanesena/plánována 

také školská zařízení. 

 

Mgr. Dušan Tomčo sdělil přítomným, že VAK Beroun vyhlásil stop stav na nové přípojky 

vody, které nejsou zaneseny v územním plánu, a to do doby než proběhne úprava vodojemu.  

 

Usnesení:         Komise školská bere informace na vědomí. 

Hlasování:        8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 7 – Různé 

 

Předseda komise požádal přítomné o příspěvky do bodu různé. 

 

Mgr. Dušan Tomčo shrnul situaci k řešení spádovosti škol a případné finanční pomoci 

jednotlivých obcí, jejichž žáci docházejí do berounských školských zařízení a nemají 

v Berouně trvalé bydliště. Potvrdil, že starostové, s nimiž již proběhla jednání, jsou finančním 

příspěvkům do berounských škol nakloněni. Zatím není jasná otázka, za kolik bude jeden žák 

do školy v Berouně umístěn. V řešení je také metoda výpočtu stanovení této částky na jednoho 

žáka. Sdělil, že jednotliví ředitelé plánují rozšíření kapacit školských zařízení ve svých obcích, 

ale obávají se nároků na běžný provoz. 

 

Mgr. Antonín Leopold se dotázal, zda bude částka na jednoho žáka jednotná pro všechny 

školy v Berouně. 

 

Mgr. Dušan Tomčo potvrdil, že bude jednotná částka pro všechny školy. 

 

Mgr. Eva Chlumská uvedla jako příklad školu v Broumech, která má zavedeno devět ročníků 

ZŠ, přičemž má každý ročník pouze jednu třídu. Problém mají s uplatnitelností/využitelností 

všech pedagogů z hlediska úvazků (hlavně u aprobací zeměpis, fyzika..). 

 

Předseda komise projednal s přítomnými otázku sloučení plánovaných setkání, a to za měsíce 

duben a červen v jedno setkání, které by se konalo v květnu. Termín byl navržen s ohledem na 

zápisy v MŠ a maturity na 6. května 2019. Termín bude potvrzen s ohledem na kapacitní 

možnosti zasedacích místností na MěÚ. 

 

Mgr. Eva Jakubová přítomné informovala o akci „Řemeslo má zlaté dno“, která proběhla v 

SOS Hlinky.  Informovala, že se akce účastnilo 191 žáků. Největší zájem byl o studijní obory. 

Podniky zapojené do akce jeví dlouhodobě zájem o studenty jednotlivých oborů a nabízí jim 

možnost praxe, brigády.  

 

PaedDr. Hana Fechtnerová informovala o vyhlášení přijímacích zkoušek na nečisto. 

Výsledky byly v matematice podprůměrné a v českém jazyce lehce nadprůměrné. 

 

Mgr. Eva Jakubová na tuto informaci reagovala sdělením, že u nich ve škole otevřeli hodiny 

doučování. Závěrem přítomné pozvala na Veletrh firem, který se bude konat 22. května 2019 

v prostorách SOS Hlinky.  

 

Usnesení:         Komise školská bere uvedené informace na vědomí. 

Hlasování:   8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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Po vyčerpání programu předseda komise ukončil její jednání v 17:00 hodin. 

 

 

Zapsala: Mgr. Květuše Slavíková 

 

Ověřila: Mgr. Eva Chlumská 

 

Předseda komise: Mgr. Luděk Trejbal 

 


